
6.
Motion till årsmötet 2021

Flera utav samfällighetens gångbanor är i behov av upprustning och styrelsen har i och med
detta tagit fram en offert på jobbet.
Offerten gäller justering och asfaltering av samtliga gångbanor i samfälligheten (ej de som
nyligen asfalteras).
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7.
Vi i styrelsen anser att det inte är hållbart att informationen till medlemmarna går ut till
brevlådorna, varken för miljön eller ekonomiskt.
Vi yrkar därför att information om städdagar, årsmötet mm som tidigare har lagts i brevlådor
endast skall läggas upp på hemsida och facebook.
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